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S’aturen tres 
desnonaments 
en dos dies 
consecutius a 
Montigalà i el 
Congrés 
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Últims dies per 
l’aprovació del cartipàs 

L’exalcaldessa Maite Arqué, 
donada de baixa pel PSC

Si no s’aprovés el dilluns, seria el primer cartipàs municipal rebutjat al Ple 
Foto: PAH
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La ‘ressaca’ publicitària d’unes eleccions

  Setmanes 
després dels 
comicis, encara 
es veuen alguns 
cartells al carrer

  La major part 
de les banderoles 
es converteix en 
residu i es crema 
o s’enterra

La publicitat és omnipresent en el dia a 
dia i forma part de les nostres vides. Ho 
vulguem o no. A pràcticament qualsevol 
indret d’una localitat hi ha algun element 
visual que vol oferir un producte o un 
servei. O fins i tot una persona. Una 
persona que gestioni la teva ciutat, per 
exemple. Com al món de l’empresa, la 
política té una part molt important de 
màrqueting i les electorals són algunes 
de les campanyes més intenses i més 
agressives a l’ull del veí que molt pro-
bablement ens podem trobar. Ideologies 
i conviccions a part, els partits polítics 
tenen dues setmanes per convèncer 
una part rellevant de l’electorat indecís. 
No és d’estranyar, doncs, que durant el 
passat mes de maig molts badalonins 
veiessin més sovint les cares dels prin-
cipals alcaldables al seu Ajuntament que 
les d’alguns dels seus familiars propers. 
I enguany tornarem a viure una situació 
semblant al setembre, si la convocatòria 
de les Eleccions al Parlament no varia, i 
a finals d’any, per triar el president del 
govern espanyol. Una carrera a con-
trarellotge per guanyar visibilitat, la de 
les campanyes electorals, en la que ens 
veiem involucrats, de vegades de forma 

inconscient, i que hem assumit i interio-
ritzat com quelcom habitual. 

Les banderoles, cartells i plafons
Abans d’encetar el meló de la campan-
ya, els diferents partits es reparteixen, 
segons el seu ordre de representació 
en les eleccions anteriors, els carrers 

de la ciutat on poder col·locar la seva 
propaganda. El clàssic estrella de la pu-
blicitat visual són les banderoles que es 
pengen a les faroles. És un dels produc-
tes de difusió més cars de la campanya 
degut als seus costos d’edició, disseny, 
impressió i material. A més, cal tenir 
en compte que els partits contracten la 

seva col·locació i desinstal·lació, el que 
també suposa mà d’obra. A banda de les 
banderoles, trobem el material de car-
telleria general: pancartes, plafons, car-
tells de paper, polipropilè i cartró, molt 
més barat i que els propis membres dels 
partits acostumen a enganxar i a desen-
ganxar, almenys la majoria.

Durant una campanya electoral, els diferents partits pengen i enganxen a la via pública milers i milers de 
banderoles, cartells i plafons, la vida útil de la majoria dels quals s’acaba el dia següent a les eleccions

Publicitat residual
Si bé les banderoles són col·locades 
i despenjades per contracte en unes 
dates exactes, que solen cobrir tota 
la campanya i han d’estar retirades 
per llei després de les eleccions, la 
resta de cartelleria depèn del treball 
i la voluntat de cada formació, i és 
aquí on la ‘contaminació visual’ arriba 
a ser abusiva. Tot i que bona part de 
la propaganda acostuma a ser retira-
da durant els dies posteriors, sempre 
queden restes supervivents setmanes 
després, sobretot a aquells punts o a 
aquelles vies que no estaven assigna-
des per acollir publicitat i que al final 
són utilitzades pels partits, un cas que 
es dóna sovint. “Sabem que encara hi 
ha cartells; ens ho comuniquen”, ad-
met el regidor d’Espai Públic, Javier 
López. 
No hi ha res que reguli això? I tant. De 
fet, en campanya, tot allò que estigui 
fora dels enclavaments assignats pot 
ser portat davant la Junta Electoral, 
que pot instar l’Ajuntament a retirar-
ho o netejar-ho de forma subsidiària, 
per després cobrar-ho a l’organització 
política corresponent. Si no és a través 

Banderoles i pancartes durant la campanya electoral

d’aquesta via, en cap cas el Consis-
tori s’ha d’encarregar de retirar cap 
publicitat política; sempre és respon-
sabilitat del partit, que pot incórrer, 
si col·loca la seva propaganda en un 
element del mobiliari urbà o de la via 
pública no autoritzat, en sancions que 
variaran depenent de diferents factors, 
com ara el perjudici o el benefici obtin-
gut de la publicitat, previ requeriment 
de retirada, segons l’Ordenança de Pu-
blicitat. Enguany, almenys de moment, 
no s’ha obert cap sanció ni s’ha portat 
cap cas davant la Junta Electoral, se-
gons la regidoria d’Espai Públic. 

Milers de banderoles i pancartes 
en pocs dies
Si tenim en compte la quantitat 
d’elements publicitaris que es distri-
bueixen a banda i banda d’una ciutat 
durant una campanya electoral, podria 
arribar a ser fins i tot comprensible 
–que no excusable- que, setmanes 
després, algun plafó o cartell continuï 
penjat. Entre els set partits amb repre-
sentació a l’Ajuntament, per exemple, 
van col·locar prop de 2.000 banderoles, 
amb PP (640) i PSC (500) a la part més 
alta del ‘rànquing’. Si parlem de car-
tells, plafons i pancartes, el número es 
dispara fins als milers, i sense comptar 
el PP, que va prescindir de cartelleria 

convencional i va apostar per altres 
formats com publicitat als autobusos o 
contractació de grans cartells –aquests 
que es veuen des de l’autopista, per 
entendre’ns-. En aquesta classifica-
ció, Guanyem Badalona s’imposa per 
golejada: la plataforma ciutadana va 
enganxar i penjar uns 4.000 elements 
visuals. No és d’estranyar, doncs, que 
més d’un cartell encara se li escapi al 
partit líder del nou govern. 

La ‘petjada’ ambiental de les cam-
panyes electorals
Un cop retirades totes les publicitats, 
i encara que alguns partits guarden 
pancartes i cartells per intentar treure’n 

profit més endavant, la gran majoria 
resten inservibles degut al seu con-
tingut. Els cartells de cartrons i papers 
són de més fàcil tractament i ni tan 
sols han de passar un procés de resi-
du especial, sinó que poden ser con-
siderats com a material de reciclatge 
quotidià, sempre i quan no continguin 
una quantitat de plàstic rellevant. Les 
banderoles i altres elements elaborats 
amb PVC són més difícils de reapro-
fitar o reciclar. Nivell Publicitari, amb 
seu i una estreta relació amb Badalona, 
és una de les companyies més potents 
del sector que produeix i distribueix 
material de propaganda a tot Espanya 
i a clients importants com ara grans 
partits, institucions, clubs esportius 
o grups d’oci i cultura. El seu gerent, 
José Antonio Marina, explica que, en 
alguns casos, les banderoles són reu-
tilitzades per fabricar altres productes 
de merchandising, però que la major 
part es processada com a residu per 
empreses homologades per la Genera-
litat, que cremen o soterren un material, 
el PVC, que pot trigar alguns segles en 
descompondre’s. A més del cost am-
biental, difícil de calcular, la despesa 
per processar aquest residus és d’uns 
1.000 euros per cada 15.000 bande-
roles; Nivell Publicitari pot produir, en 
un any electoral, al voltant de 250.000 
banderoles.

Un material alternatiu 
‘badaloní’ al plàstic 
convencional

José Antonio Marina assegura que Ni-
vell Publicitari intenta ajustar al mínim 
l’impacte mediambiental que l’empresa 
genera; de fet, compten amb la ISO relativa 
al respecte ambiental. Lamenta, això sí, que 
en els darrers anys la indústria publicitària 
no ha disposat d’una alternativa sostenible 
i fiable al PVC convencional. No obstant, 
comença a treure el cap dins del sector un 
nou material resultant d’un projecte que 
s’ha gestat a Badalona des del 2007. Es 
tracta de BioGreen Blackout, un element 
biodegradable que es pot transformar en 
matèria orgànica i adob de primera quali-
tat en 180 dies. La ‘mare’ i impulsora de la 
idea, Lorena Feria, explica que, al principi, 
aquest material jugava en desavantatge 
respecte del PVC en diferents aspectes, 
però que la millora dels darrers anys han 
permès que s’equipari a nivell de preu i 
qualitat d’impressió. “L’impacte visual i el 
preu són el mateix; el mediambiental, in-

finitament inferior”, apunta. Feria esclareix 
que és molt complicat fer entrar el nou 
material al mercat, en part degut al poder 
de les productores de materials convencio-
nals i de les gestores de residus plàstics, 
que perdrien quota de negoci si materials 
com el BioGreen Blackout entressin en joc. 
En qualsevol cas, el biodegradable gestat a 
Badalona comença a obrir-se pas i la com-
panyia ja l’ha aconseguit col·locar en cam-
panyes publicitàries del Zoo de Barcelona, 
d’empreses com Nestlea, esdeveniments 
com l’American World Race i, a nivell lo-
cal, la del passat Festival Filmets. Tanma-
teix, companyies tèxtils com Desigual i 
H&M estan fent proves i ICV-EUiA s’hi va 
interessar per a les banderoles de la seva 
campanya electoral a Badalona, encara que 
finalment no va donar el pas. L’evolució 
del BioGreen no s’atura i la seva creadora 
buscarà ara afegir-hi el grafè per millorar la 
seva manipulació i qualitat.

Un projecte badaloní ha aconseguit 
un biodegradable semblant al PVC

Un cartell de Guanyem setmanes després del 24M

Una de les grans lones contractades pel PP en campanya

Banderoles d’una campanya feta amb el material biodegradable
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Els grups de l’oposició es van reunir di-
lluns per posar en comú visions i, en 
principi, les postures entre PP, PSC, CiU 
i C’s serien molt properes pel que fa a la 
proposta de cartipàs presentada pel go-
vern. Després de la trobada, l’oposició es 
va seure amb el govern per demanar que la 
representació als consells d’administració 
de les empreses municipals resulti propor-
cional a la representació del Ple; que les 
competències que el PP va delegar en la 
Junta de Govern fa quatre anys retornin al 
Ple, i que els grups opositors disposin de 
10 càrrecs eventuals, en comptes dels sis 
que oferia la proposta inicial del govern, 
i els 8 que ofereix ara. Pel que fa a les 
dues primeres qüestions, explica el tinent 
d’alcalde Jose Téllez, ja hi ha llum verda: 
les competències delegades en la Junta de 
Govern tornaran al Ple i el govern no tindrà 
la majoria en els consells d’administració 
d’empreses municipals formats per 11 
membres, que es repartirien entre cinc per 

El nombre de càrrecs 
de confiança i tornar 
competències al ple

La negociació i aprovació del cartipàs 
municipal s’anirà al darrer dia que con-
templa la normativa vigent. Tot i que 
el govern encarava el debat, les dues 
darreres setmanes, amb la intenció 
de celebrar el ple extraordinari aquest 
mateix dijous, la falta de consens amb 
l’oposició ha obligat a dur les conver-
ses fins a l’últim sospir. L’executiu de 
Dolors Sabater va fer arribar el passat 
divendres als grups de l’oposició una 
proposta de cartipàs municipal des-
prés d’una setmana d’haver-se trobat 
i haver dialogat amb cadascun d’ells. 
El plantejament inicial suposaria un 
estalvi d’1,5 milions d’euros per a tot 
el mandat, uns 386.000 anuals, degut 
a la rebaixa de sous de l’alcaldessa, 
dels regidors de govern i oposició, 
dels assessors de govern i de les die-
tes. D’acord amb la proposta, el sou de 
l’alcaldessa es rebaixaria un 25% i pas-
saria de 76.391,28€ a 57.293,46€. Els 
sous a percebre pels tinents d’alcaldia, 
els regidors delegats i els presidents 
i portaveus dels grups municipals 
s’igualarien, situant-se en 52.606,93€ 
bruts. També s’igualarien els sous dels 
assessors del govern, amb 40.000€ 
bruts. No hi hauria variacions en els 
sous dels assessors dels grups mu-
nicipals i es mantindria la xifra actual 
de 35.000€ bruts. El de la distribució 

Govern i oposició allarguen la negociació 
del cartipàs municipal fins al darrer sospir

dels càrrecs de confiança era un dels 
principals esculls a l’hora d’encetar la 
negociació. Tot i que inicialment volien 
un assessor per a cada grup, finalment 
el govern accedia, divendres passat, a 
assignar dos per al PP i el PSC, els dos 
partits amb més regidors de la bancada 
opositora. En el capítol de les dietes per 

El govern fa una proposta que permetria estalviar 1,5 milions d’euros en reduccions de sous, dietes i càrrecs

a l’executiu i sis per a l’oposició. Els ens 
amb consells amb nou membres veuran 
modificats els seus estatuts perquè puguin 
tenir també 11 consellers i repetir la fór-
mula. Fins aquí, l’acord és total, assegura 
Téllez. L’únic que resta per consensuar és 
el nombre de càrrecs de confiança, que la 
setmana passada semblava enllestit. El re-
gidor considera que el govern necessita 17 
càrrecs per poder funcionar tal i com està 
organitzat l’Ajuntament, i que, si l’oposició 
demana 10 regidors, Guanyem, ERC i ICV-
EUiA, com a grups municipals, no tindrien 
cap càrrec assessor, quelcom totalment fora 
del què és habitual. La darrera proposta del 
govern és de vuit assessors; l’oposició 
valorarà avui l’oferta d’ahir, però continua 
demanant 10 pels seus 17 regidors i que el 
govern de 10 regidors tingui 17 càrrecs de 
confiança. Ambddues parts, però, es mos-
tren molt optimistes i creuen que hi haurà 
acord per aprovar, dilluns a partir de les sis 
de la tarda, el cartipàs municipal.

assistència a plens i comissions infor-
matives, les quantitats es rebaixarien un 
15%, situant un límit igual per a tots els 
regidors, una situació diferent a la vigent 
ja que fins ara els regidors amb dedica-
ció exclusiva rebien més dietes. La xifra 
destinada a les subvencions que reben 
els grups municipals es mantindria, 

amb un total de 122.004€, un import 
que caldrà repartir entre els grups mu-
nicipals atenent la realitat actual, ja que 
aquest mandat hi ha set grups munici-
pals i en l’anterior es comptava amb un 
total de quatre. Aquest seria un dels de-
talls on també caldria apropar postures, 
atès que l’oposició no hi estari comple-

tament d’acord; la quantitat que separa 
les dues postures seria d’uns 30.000 
euros. Pel que fa a la reducció de sous, 
l’acord seria factible a ulls de l’oposició. 
El que  no acceptava era la distribució 
dels consells d’administració, que no 
veien proporcional al Ple, i les compe-
tències delegades a la Junta de Govern.

  Hi hauria 
reduccions del sou 
dels regidors de 
govern i oposició

  També s’ajusta 
el nombre de 
càrrecs eventuals i 
les dietes

  El Ple per 
aprovar el cartipàs 
tindrà lloc dilluns a 
les sis de la tarda

1.Acord total de tot el cartipàs
Ara per ara és l’opció més probable. Existeix un acord bastant ampli, del 80%, en pràctica-
ment tots els dictàmens que s’han d’aprovar dilluns a la tarda al Ple . El punt de desacord 
més destacat seria del nombre de càrrecs de confiança i la seva distribució.

2. Aprovació de bona part dels dictàmens
El Ple de dilluns debatrà les diferents parts del cartipàs municipal separades en dictàmens 
independents. Fonts del govern asseguren que l’acord és una realitat a totes les propostes 
menys a la dels càrrecs de confiança. Davant la possibilitat que no hi hagués consens, per 
evitar un vot contrari, el govern podria retirar el dictamen. Si s’aprovés tot menys el dictamen 
relatiu al dels càrrecs eventuals, l’executiu hauria de continuar buscant el consens i aprovar-
ho tant aviat com pugui, sense limitació temporal.

3. L’oposició vota en contra tot el cartipàs
És la més improbable de les tres. L’acord està molt avançat com per tirar-ho a terra, però 
posats en un hipotètic cas extrem, si els dictàmens es porten a Ple sense tenir consens, 
l’oposició podria fer al·legacions, modificar les propostes i votar-les favorablement al seu 
interès, atès que tenen majoria.

Què pot passar a la votació del 
cartipàs municipal de dilluns?
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Tres desnonaments aturats en dos dies 
consecutius: dos a Montigalà i un al Congrés
Tres desnonaments aturats aquest 
setmana a Badalona en dos dies 
consecutius. Dos dimecres a la ma-
teixa hora però en barris diferents, 
Montigalà i Congrés, i un tercer ahir, 
dijous, també a Montigalà. El primer 
de la zona nord de la ciutat era el cas 
d’una dona amb tres fills, dos d’ells 
petits, que va estar mesos pagant un 
lloguer d’uns 300 euros a les perso-
nes equivocades al carrer Anna Tu-
gas. Va ser enganyada per un grup 
dedicat a entrar en habitatges buits i 
cobrar lloguers falsos. Quan l’entitat 
bancària s’assabenta que el pis està 
ocupat, demana l’expulsió dels in-
quilins i no és fins llavors, quan rep 
l’ordre de desnonament, que la mare 
és conscient que l’han estat estafant. 
L’execució va ser posposada ahir per 
la Plataforma d’Afectats per la Hipo-
teca gràcies al treball ‘als despatxos’ 
amb el Banco Popular. Ara, la inten-
ció és aconseguir el lloguer social 
del mateix immoble, que el banc té en 
desús, per una quantitat semblant a la 
que pagava a la màfia.
El de la zona sud afectava a Rafaela i 
la seva família, amb tres nens petits. 
Havien ocupat un pis del passatge 

Una discussió de possible caire sentimental entre 
dues famílies acaba a trets al barri de Sant Roc
Ensurt dimarts al vespre al barri de 
Sant Roc. Poc abans de les vuit de 
la tarda, els Mossos d’Esquadra van 
rebre un avís per acudir al carrer 
Màlaga, on es van sentir diferents 
trets de pistola en plena via pública. 
Diverses patrulles es van apropar al 
lloc dels fets i van comprovar, després 
d’observar casquets i diferents im-
pactes de bala a la paret d’un edifici, 
que s’havien accionat armes de foc. 
En principi, segons el cos policial, 
l’origen de l’incident hauria estat una 
discussió de “caire sentimental entre 

dues famílies”. Aquesta és la principal 
línia d’una investigació que continua 
oberta. No va haver-hi ferits.
Diferents autoritats del govern de Ba-
dalona, entre elles l’alcaldessa Dolors 
Sabater, confirmarien la hipòtesi de la 
baralla per motius sentimentals, i més 
concretament de violència masclista: 
“A Badalona lamentem un cas greu de 
violència masclista. Afortunadament 
ha acabat sense mort. Si ens toquen 
a una, ens toquen a totes. PROU”, ex-
pressava la batllessa a través del seu 
compte de Twitter.

Mossos creu que la disputa hauria estat desencadenada per motius sentimentals; no va haver-hi ferits

Dos d’ells es van ajornar negociant amb les entitats bancàries; el tercer, ‘in situ’

El PSC ha donat de baixa l’exalcaldessa 
Maite Arqué com a militant del partit 
unes setmanes després de les eleccions 
del 24M. L’antiga líder socialista, que va 
governar la ciutat entre 1999 i 2008, va 
donar suport públic durant la campanya 
a la candidatura d’ERC-Avancem MES, 
encapçalada per Oriol Lladó, en la que va 
intervenir en algunes ocasions. Tot i que 
Arqué ja s’havia allunyat de la postura del 
PSC amb alguns gestos polítics i decla-
racions, sobretot en referència al procés 
sobiranista, el suport explícit a una can-
didatura diferent ha estat el detonant final 
perquè el partit decidís donar-la de baixa 
des de l’organització central i estatuts en 
mà, a través del seu article 14. En saber-
ho, la pròpia exalcaldessa es va mostrar 
sorpresa perquè pensava que la baixa ja 
s’havia fet efectiva temps enrere. El secre-
tari d’organització del PSC, Rubén Gui-
jarro, considera que “molts simpatitzants 
s’han sentit enganyats per una persona a 
la que van recolzar i per la que van tre-
ballar”. Afirma que s’ha demanat la seva 
expulsió en assemblees i lamenten que 
“hagi oblidat i renegui del partit”.

El PSC dóna 
de baixa 
del partit  
l’exalcaldessa 
Maite Arqué

El govern reforçarà la vigilància als 
barris amb els canvis a la policia
“La reorganització de la Guàrdia 
Urbana contempla reforçar la vigi-
lància en diversos barris de la ciu-
tat, entre els quals es troba el barri 
de Sant Roc”, va explicar dimecres 
l’alcaldessa Dolors Sabater després 
de l’incident de dimarts. El govern 
local va explicar dimecres que es 
tractava d’un cas de violència mas-

clista, va lamentar “profundament els 
fets ocorreguts” i “rebutja la violèn-
cia de gènere a la ciutat i a la societat 
en general”. Sabater avança que el 
nou govern “està treballant per des-
envolupar polítiques preventives per 
combatre la violència de gènere amb 
dues línies d’acció transversals”. Per 
una banda, diu, s’actua donant su-

Sant Elies, al Congrés, amb l’ajuda 
dels propis veïns, que els coneixien 
i amb els qui mantenien un constant 
diàleg per portar al corrent els temes 
de comunitat. També va poder ser 
aturat una estona abans del llança-
ment gràcies a la negociació amb 
Bankia, en aquest cas amb la media-
ció de la Plataforma Sant Roc Som 
Badalona i la PAH. Havien demanat 
anteriorment, sense èxit, el lloguer 
social; les dues entitats intentaran 

ara aconseguir arribar a un acord amb 
Bankia.
Dijous al matí, la PAH afrontava un 
cas calcat al de dimecres, al mateix 
carrer i el mateix edifici, el número 8 
del carrer Anna Tugas, que afecta una 
noia amb fills que va contractar un 
lloguer fals pel que va arribar a pagar 
fins a un any sencer, 5.000 euros, als 
estafadors per entrar a viure. Tot i que 
va ser impossible negociar per atu-
rar-ho, desenes de persones es van 

donar cita a les portes de l’habitatge 
i la PAH va poder acordar un ajor-
nament amb la comissió judicial. La 
plataforma antidesnonaments subrat-
lla que són persones que, encara que 
no molt, poden pagar un lloguer, que 
de fet ho han estat fent fins que han 
sabut que estaven sent defraudades 
i que poden pagar un lloguer social 
als bancs. Aquest serà l’objectiu de la 
negociació amb el Banco Popular: el 
lloguer social del pis.

Foto: PAH Badalona

port i acompanyant a les dones que 
pateixen la violència de gènere, i per 
una altra, “s’està treballant per articu-
lar polítiques preventives que canviïn 
les relacions i els comportaments 
de les persones i per eradicar defi-
nitivament la xacra que representa el 
masclisme i les seves greus conse-
qüències”.
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Zurbarán obre el XIV Certamen 
Internacional de Pintura

Un any més i amb l’objectiu de re-
tre homenatge al pintor Francisco de 
Zurbarán en el seu 351è aniversari 
després de la seva mort, l’associació 
cultural i extremenya Zurbarán de 
Badalona organitza un nova edició 
del Certamen Internacional de Pin-
tura de Zurbarán. Per catorzè any 
consecutiu, pintors de nacionalitats 
i de totes les comunitats autònomes 
a nivell nacional estan convocats a 
participar amb les seves propostes 
artístiques, que hauran d’estar ba-
sats en tema i tècnica lliure, inèdi-
tes, originals i no premiades ante-
riorment per altres concursos. En la 
XVIa edició, la quantitat destinada 
als premis  serà d’un total de 4.500 
euros, repartits en un primer i segon 
premi dotats en 900 euros cadascú, 
i un tercer en 800 euros. A més, hi 
haurà el premi al millor artista local 
valorat en 300 euros i dos més al tret 
extremeny i per originalitat (amb la 
temàtica d’Extremadura), valorats en 
800 euros cadascú. El jurat estarà 
integrat per experts d reconeguda 
solvència en el camp de la pintura, 
l’art i la cultura, i que realitzarà una 

selecció de les 30 millors obres que 
passaran a la fase final i seran expo-
sades en el mes de novembre en el 
Centre Cívic La Salut. El termini de 
presentació s’estendrà des de l’1 de 
setembre fins el 31 d’octubre, i les 

obres s’hauran de lliurar a la seu de 
l’entitat, ubicada al carrer de Víctor 
Balaguer. Recordar que en l’edició 
anterior es van presentar més d’una 
quarantena d’obres i l’associació es-
perar  enguany superar la xifra.

El concurs lliurarà un total de 4.500 euros en diversos premis

Foto: Arxiu

Després de les festes del Front Ma-
rítim, passem a les del barri de 
Montigalà-Batllòria, que l’associació 
de veïns organitza aquest cap de se-
tmana, 18 i 19 de juliol al Pista Po-
liesportiva del carrer de les Ciències. 
Dissabte a les 21.30 hores tindrà 
cita el tradicional sopar popular, que 
consisteix en què els veïns portin els 
seu menjar i gaudeixen d’una vetllada  
entre amics i familiars. A més, durant 
la nit hi actuaran la coral de l’entitat 

Montigalà-Batllòria 
està de festa major 
aquest cap de setmana

andalusa Flamenco Vivo, la cantant 
de cançó espanyola Isabel de Meri-
da, l’escola de ball de l’associació de 
veïns i, finalment, una discoteca mòvil 
per a tot el públic. Una sardinada a les 
10 del matí iniciarà la jornada del diu-
menge, dia 19, i que donarà pas a una 
gimcana infantil (11h) i a la festa de 
l’escuma (12.30h). De cara a la tarda, 
a partir de les 18h es realitzarà un fes-
tival infantil i la cantada d’havaneres 
posarà el punt i final a les festes.

Foto: Arxiu

El govern local es reuneix amb entitats veïnals i els 
afectats del canal i confirma la continuïtat del projecte 

Les obres de millora del paviment del carrer del 
Canonge Baranera, al barri del Centre, comença-
ran durant aquest mes de juliol. Els treballs, que 
tenen una durada prevista d’un mes, consistiran 
en actuacions puntuals per substituir les peces del 
paviment que estiguin trencades i rejuntar les ra-
joles que es moguin. Aquests treballs es portaran 
a terme després que ja s’hagin acabat les obres 
d’arranjament del carrer de Mar i de la plaça de la 

Vila, que van començar el passat mes de març i que 
han suposat una despesa de 309.871,59 euros, fi-
nançada per la Diputació de Barcelona. En el marc 
d’aquest projecte sufragat per l’ens provincial, les 
obres de Canonge Baranera donen continuïtat a les 
actuacions i tindran un cost de 31.353,20 euros. 
S’ha triat aquest carrer per la proximitat a l’obra ja 
executada i atenent també les característiques co-
mercials d’aquesta via.

Badalona arranja el 
carrer Canonge Baranera 
per 31.300 euros

Demanen 14 anys de presó 
per al jove que va apunyalar 
un home a La Salut
El jove de 19 anys que va assassinar un veí del ca-
rrer Juan Valera, al barri de La Salut, a principis de 
maig de 2014, ha estat processat aquest dimarts a 
l’Audiència de Barcelona. José Palomino, del barri de 
Bon Pastor, ha estat interrogat i s’ha mostrat penedit 
per haver matat l’home de 64 anys després d’haver 
recorregut diferents línies de metro, trajecte durant 
el qual va assaltar i robar a dues persones amb una 
navalla de grans dimensions, tal i com van captar les 

El govern municipal es va reunir ahir amb les 
associacions de veïns dels barris del Front 
Marítim, Progrés, Joaquim Ruyra, Congrés, 
Pep Ventura i amb l’associació afectats Ca-
nal Badalona, amb presència de la Federació 
d’Associació de Veïns de Badalona (FAVB).  El 
regidor d’Urbanisme, Oriol Lladó va destacar 
que el projecte d’urbanització de la rambla del 
Gorg i el canal continua endavant. Per la seva 
banda, l’alcaldessa de Badalona, ha fet arribar 
un missatge de tranquili·ltat i “compromís amb 
la transparència i potencial de l’operació”. Du-
rant la trobada, Oriol Lladó va expressar als 
veïns l’interès comú del projecte de desen-
volupament urbanístic d’aquest àmbit i els ha 
explicat que treballaran “per garantir un mi-
llor control ciutadà i un major retorn social de 

es farà una primera jornada de treball oberta a 
la ciutadania per informar del projecte en el seu 
conjunt i definir la manera com a partir d’ara 
es va conduint. Lladó també ha explicat que 
en les darreres setmanes el govern ha treballat 
estretament amb l’actual gerència de Marina 
Badalona, s’ha donat conformitat a les obres 
d’urbanització del carrer de Ponent prevista en 
el projecte d’urbanització, i s’ha acompanyant 
la gerència en diferents tràmits vinculats amb la 
gestió econòmica de l’operació. “A hores d’ara, 
també s’està treballant en la definició de les 
bases que han d’obrir a concurs el futur hotel 
previst en l’operació, un element molt important 
per al futur de tot aquest projecte. Aquest és 
un aspecte clau que ara mateix té la màxima 
prioritat”.

càmeres del transport públic.
Tot i que el fiscal demanava inicialment 30 anys de 
presó, els atenuants de consum d’alcohol i drogues i 
els diagnòstics de trastorn psicosocial i intel·ligència 
limitada han fet rebaixar la petició. Finalment, la Fis-
calia demana 14 anys i tres mesos, una pena a la 
que s’ha adherit l’advocat defensor. Resta saber si la 
sentència ratificarà l’acord de conformitat i el jove serà 
ingressat a presó per aquest període de temps.

l’operació, tot garantint una major participació 
de la ciutadania”. El primer tinent d’alcaldia 
va afirmar que “els objectius polítics són els 
de garantir l’obertura de la nova urbanització, 
assegurar el manteniment futur de l’espai i re-
visar i millorar la mobilitat a la zona”. També va 
destacat que “la FAVB ajudarà a definir el marc 
de participació en el qual es tractaran de forma 
consensuada amb les entitats veïnals de la zona 
aspectes que ara caldrà abordar, com la defini-
ció d’equipaments previstos, la gestió i mante-
niment dels espais mentre durin les obres, la 
mobilitat i els usos futurs dels espais. D’altra 
banda, el govern està treballant per obrir el 
consell d’administració de Marina Badalona a 
la participació de la FAVB o de les associacions 
de veïns En aquesta línia, a finals de setembre 

Es nota, 
s’ha fet la cuina 
a Badagres
A Badagres ho tens fàcil, 
a Badagres ho tens tot

www.badagres.com
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El Fiatc Joventut va fer oficial aquesta 
setmana el traspàs d’Àlex Suárez pel 
Real Madrid. És una injecció econòmi-
ca important per la Penya (uns 350 mil 
euros) que aniran molt bé per allò que en 
diuen “tapar forats” i sobretot seguir so-
brevivint. El Madrid ja li va comunicar al 
jugador que el cediria un any i, en prin-
cipi, Suárez va dir que la seva preferència 
era continuar a Badalona. Però les coses 
s’han complicat molt per dues coses. La 
primera i més important és que el Ma-
drid vol que la Penya pagui una part de la 
nova fitxa (uns 175 mil euros) cosa que 
Jordi Villacampa no vol fer perquè amb 
aquest preu pot tenir fins a tres jugadors 

No es tornaran bojos per Suárez

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

i assegura que no pagaran per formar 
un jugador d’un altre club que al cap 
d’un any marxa. Si en canvi el Madrid 
pagués la fitxa, la Penya estaria encan-
tada de tenir-lo a la plantilla. Igual com 
va passar en el seu dia amb el pivot de 
l’Unicaja Kuzmic que va venir a un preu 
“simbòlic”. D’altra banda, Suàrez el que 
vol és jugar molts minuts, cosa que amb 
Salva Maldonado no ho té garantit. És 
per això que ara mateix el jugador esta-
ria més aprop del Bilbao de Sito Alonso 
perquè pagarien part de la fitxa i perquè 
jugaria dos partits per setmana (ACB i 
Eurocopa). El missatge de la Penya està 
clar: no es tornaran bojos per Suárez

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

  “Falten un 
parell de centrals 
i un davanter. Han 
de ser jugadors 
que pugin el nivell 
de l’equip”

  “Hem de 
solucionar el tema 
Marcos i, després, 
mirarem de portar 
un porter de 
garanties”

  “Fins que 
el Badalona no 
torni a generar 
els recursos que 
havia generat, és 
un equip de la 
meitat baixa”

Arriba Sergio Olmeda i dilluns comença la pretemporada
Un extrem ràpid, molt bo en l’un con-
tra un, amb projecció i molta joventut. 
Així és Sergio Olmeda (a la imatge 
vestit de blau), el futbolista que es va 
comprometre dimecres passat amb el 
CF Badalona per les dues temporades 
vinents. Nascut a Palma de Mallorca, 
el 25 d’octubre de 1993, fitxa proce-
dent del Constància d’Inca, de la tercera 
divisió balear. Abans va jugar en el Bi-
nissalem i l’Andratx. Altres equips, com 
el Mallorca B, han volgut fer-se amb 
els seus serveis. Olmeda formarà part 
del grup que dilluns que ve, en dobles 
sessions de matí i tarda, començarà la 

pretemporada al camp de Montigalà a 
les ordres de Manolo González. També 
hi seran, si no hi ha canvis d’última 
hora, els porters Marcos i Vito, els 
defenses Grima, Amantini i Canelada, 
els migcampistes Lao, Maestre i Javi 
Rodriguez i els davanters Carracedo, 
Jiménez, Civil i Grasa. Hi haurà tam-
bé el juvenil Bermúdez, així com tres 
jugadors a prova: Àlex Masuet, jove 
davanter procedent del Castelldefels; 
Manuel Raíllo, un altre davanter, germà 
del jugador de l’Espanyol, que ha jugat 
al Martinenc; i Juan Cruz, un defensa 
argentí que ve del Talleres de Córdoba.

Foto: Puntobalonbalear

No hi haurà grades 
de mecano-tub
L’Ajuntament ha descartat, finalment, la pos-
sibilitat de col·locar grades de mecano-tub al 
camp de Montigalà, per tal que el CF Badalona 
pugui començar la lliga jugant com a local en 
aquesta instal·lació i no es vegi obligat a l’exili. 
El consistori treballa, amb els arquitectes res-
ponsables de la construcció del nou estadi, amb 
la idea d’instal·lar durant el mes d’agost les gra-
des de formigó que havien estat al vell camp de 
l’Avinguda de Navarra i que ara es troben al camp 
de La Morera. La intenció és acabar l’obra amb 
la màxima celeritat. El club, mentrestant, mira 
d’obtenir l’aprovació de la federació espanyola de 
futbol per poder iniciar el campionat a Montigalà.

Manolo González: “Tindrem un equip més compensat 
i jugarem diferent”
Manolo González no farà vacances 
aquest estiu. Ha passat el mes de juny, i 
el que portem de juliol, muntant l’equip 
que entrenarà en la seva segona tem-
porada a segona B. Dilluns començarà 
a treballar amb una plantilla que encara 
no estarà completa. De tot plegat n’ha 
parlat amb aquest diari.

- Està content de com va la con-
fecció de la plantilla? Tot va se-
gons el que havia previst?
- Molt més content que l’any passat 
quan, a hores d’ara, la plantilla era molt 
més incompleta. Enguany hem pogut 
treballar amb calma.

- El que queda per fitxar, són els 
futbolistes més importants?
- Volem un parell de centrals i un da-
vanter. Han de ser jugadors importants 
durant la temporada, que pugin el ni-
vell de l’equip. Arribaran més tard per-
què el seu preu és més elevat que el de 
la resta i volem anar amb molta cura 
per quadrar pressupostos.

- No em pot donar cap nom, oi?
- No seria prudent. A més, és impossi-
ble. Podria dir-li tres noms i, finalment, 
econòmicament no podríem fitxar a cap 
i en vindria un altre que ningú espera. 
M’estimo més anunciar les incorpora-
cions quan estiguin fetes.

- Deu costar fer la feina que està 
fent, al costat de Cándido Viana, 

amb un pressupost tan baix.
- Dels catalans de segona B som els 
que menys diners podem oferir. A més, 
el fet de tenir un camp com el que, de 
moment, tenim, tampoc no ajuda.

- Dels jugadors que no va descar-
tar, han renovat només Toni Lao, 
Amantini i Fran Grima. Li decep 
que no hagin continuat alguns 
més?
- Estem esperant la resposta de Lulu 
que, de moment, no té equip. Espera 
ofertes de segona divisió o, potser, 
més diners. Hi ha el cas també de Prior, 
que quan va tenir una oferta de l’Olot 
ja vam veure que no podíem competir. 
L’únic que confiava que renovaria és 
Raúl Torres, però no hem pogut arribar 
a l’oferta que li han fet a L’Hospitalet.

- Molt pocs jugadors de la tempo-
rada passada continuaran. A vos-
tè no li seria més fàcil treballar 
amb futbolistes ja coneguts?
- Ens hem d’acostumar a aquesta situa-
ció mentre el club no tingui l’estabilitat 
que tenia abans. Paguem poc i els 
jugadors que destaquen amb la sama-
rreta del Badalona tindran ofertes su-
periors a la que podem fer nosaltres. 
Potser l’any que ve, amb el nou estadi, 
serà més fàcil retenir els jugadors.

- Qui serà el porter del Badalona 
2015/16?
- Primer s’ha de solucionar el tema 

Marcos i, després, a veure si podem 
tancar alguna contractació. Serà un 
porter de garanties, ens assegurarem 
que tingui les condicions per poder 
estar a la porteria del Badalona.

- Cristian Carracedo continuarà?
- Hi ha una oferta del Mallorca però no 
sabem com acabarà tot plegat.

- Sense Abraham, es pot fer un 
equip millor que el de la tempo-
rada passada?
- Serà un equip diferent, no sé si 
millor o pitjor. Crec que tindrem un 
equip més compensat i tindrà un ti-
pus de joc diferent... No se, potser 
amb una plantilla més ben feta as-
solim una classificació pitjor. Mai 

Foto: L’Esportiu
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se sap. L’any de més pressupost del 
Badalona no es va fer play off. 

- En tot cas, l’objectiu és el ma-
teix, no baixar?
- Si, el pressupost no dóna per més. 
La gent ha de ser conscient que fins 
que el Badalona no torni a generar els 
recursos que havia generat, som un 
equip de la meitat baixa de segona B.

- Què li demana a l’afició del Ba-
dalona? Li sembla que pot ajudar 
més a l’equip?
- Han de ser conscients de la realitat 
econòmica del club. Això no impe-
deix que sortim sempre a guanyar. 
Han de ser positius i valorar el que 
estem fent.

  El Reial Madrid 
abona la clàusula 
del contracte per 
signar al menorquí

  Es descarta la 
cessió si la Penya 
ha de pagar la fitxa

  El club vol lligar 
les renovacions de 
Miralles i Savané  

El FIATC Joventut fa oficial el traspàs de Suárez
Alex Suárez deixa de pertànyer a la 
Penya. L’anunci oficial del traspàs del 
jugador menorquí al Reial Madrid arriba 
després de diverses setmanes molt mo-
gudes. L’acord entre el FIATC Joventut i 
el club blanc ja havia estat notificat per 
diferents mitjans de comunicació, però 
faltava veure si Suárez podria seguir a 
Badalona un any més com a cedit. De 
moment no hi ha hagut entesa i sembla 
difícil que n’hi hagi si les postures dels 
dos clubs no canvien. El FIATC Joventut 
no està disposat a pagar la nova fitxa 
del jugador – uns 200.000 euros – si 
aquest no pertany a la seva disciplina. El 
Madrid estaria interessat en una cessió 
a un club que disputi competició euro-
pea. En aquests moments, sembla que el 
Bilbao Basket de Sito Alonso és l’equip 
més ben posicionat per ser el nou destí 
d’Alex Suárez. L’aler pivot farà 22 anys 
el pròxim mes de setembre i ja fa molt 
temps que havia arribat a un acord amb 
el Madrid. El jugador menorquí va ate-
rrar a l’Olímpic en edat júnior (2009-
2010) i va debutar a la Lliga Endesa 
durant el curs 2010-2011, sent encara 
jugador de formació. Després de dues 
temporades al CB Prat i de dos anys al 
primer equip de la Penya, Suárez aban-

dona l’Olímpic de Badalona. El FIATC 
Joventut rep una compensació econò-
mica d’uns 350.000 euros, xifra que es 
correspon a la clàusula de rescissió que 
incloïa el contracte del jugador.                  

Foto: ACB Photo

La selecció espanyola U20 es pren 
la seva particular revenja (48-57)

Un any després de caure a la final de 
l’Eurobasket contra Turquia (65-57), la 
selecció espanyola U20 es tornava a 
creuar amb el seu botxí. Molts jugadors 
del combinat nacional, entre ells Alberto 
Abalde, Agustí Sans i José Nogués, es-
peraven amb ganes aquest enfrontament 

per mirar de ‘venjar-se’. Amb la primera 
plaça del grup F en joc, les coses no co-
mençarien del tot bé pels interessos de 
la U20 (12-4). Per sort, Espanya es po-
dria endollar des de la defensa, fet que 
li permetria completar un parcial de 0 a 
14 amb bons minuts d’Alberto Abalde i 

Mantenir els dos pilars interiors
La direcció esportiva del FIATC Joven-
tut ha encetat els primers contactes per 
mirar de renovar alguns efectius de la 
plantilla. Demond Mallet, Sergi Vidal, 

Albert Ventura, Nacho Llovet i Alber-
to Abalde són els jugadors del primer 
equip amb contracte en vigor, a l’espera 
de conèixer la dinàmica que seguiran 
Zoran Nikolic, Agustí Sans i José No-
gués. Les primeres passes de la Penya 
se centren en renovar la parella interior 
formada per Albert Miralles i Sitapha 
Savané.  Si res no canvia de forma ra-
dical, el pivot català seguirà vestint la 
samarreta del FIATC Joventut. El juga-
dor sempre ha manifestat la seva vo-
luntat de seguir defensant els colors del 
‘seu’ club. Tot i l’interès del MoraBanc 
Andorra, les converses entre Miralles i 
la Penya ja estan en marxa. La renova-
ció, doncs, estaria a prop de concretar-
se. El FIATC Joventut estudia renovar 
el contracte d’Albert Miralles per dues 
temporades més, mentre que en el cas 
de Sitapha Savané es pensa en un any.

Marc Garcia (12-14). Tot i no estar fina 
en atac, la selecció espanyola tancaria el 
primer acte demostrant tenir armes sufi-
cients per tallar el talent otomà (14-14). 
Les prestacions defensives de l’equip de 
Paco Redondo es mantindrien al llarg 
del segon quart, concedint només tres 
cistelles al conjunt turc. El gran prota-
gonista d’aquest període seria Ilimane 
Diop, qui s’erigiria en un autèntic mur 
impossible de superar fins al descans 
(20-28). Ja al tercer quart, l’encert de 
Marc Garcia i Juancho Hernangómez 
des de la llarga distància donaria a la 
U20 un màxim avantatge de 15 punts 
(28-43), renda que es tornaria a donar 
poc després (40-55). Els nefastos per-
centatges de tir de Turquia (18/62) aca-
barien passant factura al rival de la U20. 
Amb aquest triomf, el bloc de Paco Re-
dondo tanca la segona fase de l’europeu 
i s’enfrontarà a Bèlgica als quarts.

Foto: FIBA
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Poliesportiu

Pedro García: “M’agradaria treballar algun dia 
amb el millor promotor de boxa, Don King”
Amb només 18 anys va començar a agradar-
li el món de la boxa i fins als 21 va practicar 
aquest esport per posar-se en forma, ja que 
tenia acceptat que no podia competir pro-
fessionalment per motius de la seva empre-
sa familiar, que li va ser totalment inviable. 
Parlem de Pedro García, un badaloní de 38 
anys nascut a la Clínica del Carme, llicenciat 
com a mànager de boxa per la comissió més 
antiga dels Estats Units d’Amèrica, la New 
York State Athletic Commission i des de 
2012 fins a l’actualitat ha representat a 15 
boxejadors d’arreu del món. Ara mateix és 
el manager espanyol amb més reputació i 
credibilitat a USA. Tot va començar quan va 
decidir viatjar a diverses grades i vincular-se 
amb diverses federacions, entre les quals la 
Federació Catalana de Boxa. Poc temps des-
prés un entrenador, que treballava amb es-
portistes d’alt nivell es va desvincular d’una 
promotora, i es va posar en contacte amb ell 
per proposar-li el treball de mànager, ja que 
el veia molt introduït en aquest món. García 
va acceptar i en quatre mesos va assolir un 
contracte de promoció als EUA amb Luciano 
Cuello. Entre les victòries, García va acon-
seguir que Joanthan Alonso sigui el primer 
espanyol que debuta als EUA amb contracte 
americà, amb qui encara representa ac-
tualment conjuntament amb sis esportistes 
d’alt prestigi. A més, també és Director de 
la WBA a Espanya, l’organisme més antic. 
“Intento portar una línia de boxejadors on 

ningú tingui el rècord de pèrdues. El meu 
representat té sempre un mínim d’un 40% 
de possibilitats de guanyar els combats. 
Mai lluitem si no tenim possibilitats. Volem 
competir als Estats Units, l’afició és bàrbar”, 
reconeix el mànager badaloní. “Malgrat que 
encara hi ha coses que no he arribat a per-
cebre d’aquest esport”, el seu rànquing dels 
millors boxejadors són: Muhammad Ali per 
convertir la boxa en blanc i negre a color; 
Sugar Robinson, i Roberto Durán per arribar 
a ser una llegenda a Amèrica. Per a Pedro 
García, la boxa és un espectacle i un negoci 
amb un sistema format per lleis no escrites 
que ningú les podrà canviar, posant com a 
referència que l’aspirant ha de fer alguna 
cosa més per treure el títol al campió, i “això 
s’aconsegueix amb actitut, com el respecte 
que ha assolit una de les millors estrelles 
de la boxa, Floyd Mayweather, qui decideix 
el dia, lloc i preu de cada combat”. Destaca 
també que la boxa és l’únic esport “on tu no 
està a mitges tintes i has d’estar sense em-
buts”. A més que, no entén de nacionalitats 
ni d’edats, sinó d’estils i posa com a exemple 
a Javier Castillejo quan va ser campió del 
món de pes mig amb 38 anys. D’altra ban-
da, el percentatge  que succeeixi un accident 
a la boxa és mínim perquè “estem parlant 
d’esportistes extremadament preparats amb 
un alt control mèdic, entre les quals es rea-
litzen ressonàncies magnètiques cerebrals, 
i tot aquell qui no estigui apte se li retira la 

llicència”, assegura. Sobre les llegendes ur-
banes, nega rotundament que es pagui per 
perdre en els combats perquè és un esport 
amb molt d’honor. També ha parlat de la 
boxa a Espanya i té molt clar que és més fà-
cil tancar un combat als Estats Units perquè 
“aquí hi ha manca de professionalitat, suport 
i de diners. La gent practica la boxa per estar 
en forma. Per arribar a què sigui reconegut a 

Espanya fa falta una figura formada i que es 
pugui vendre”. Pel que fa la boxa femenina 
assegura que es troba en el mateix nivell que 
la masculina, en canvi “a Alemanya hi ha 
molta afició”. Actualment té en el cap alguns 
projectes per viure d’aquest esport, però 
per davant d’això, “m’agradaria treballar al-
gun dia amb Don King perquè és el millor 
promotor de la història perquè fa prevaler 

la boxa per sobre de qualsevol cosa, inclòs 
de l’amistat i els diners”, tot i que assegura 
haver tingut sort ja amb haver treballat amb 
Top Rank. Per a tots aquells que es vulguin 
introduir a la boxa, Pedro García recomana 
els gimnasos per ser molt seriosos No Li-
mits Sport Center i Club Esportiu Entrena en 
Barcelona, ja que ell treballa des del despatx 
i pràcticament mai trepitja un gimnàs.

En la seva trajectòria ha aconseguit que Jonathan Alonso sigui el primer espanyol amb contracte americà
Pedro García a les mítiques escales de Rocky IV 
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Xavi Duatis: “Han estat tres temporades 
molt intenses i el canvi era necessari”
Xavi Duatis canvia d’aires. Els 3 
últims  anys els ha passat al Sant 
Andreu de Natzaret, principalment 
coordinant i entrenant el sènior 
femení. Després de 3 tempora-
des molt intenses, amb moltes 
experiències viscudes, ara marxa 
al Masculí Maresme. Entrenarà a 
l’infantil B masculí i participarà a 
les sessions de tecnificacions set-
manals del club. 
Es va decidir pel club del Mares-
me perquè “el projecte té un sostre 
molt alt, els objectius a mig i curt 
termini són ambiciosos i interes-
sants. De moment, tots els passos 
que s’estan fent son coherents i 
van molt encaminats a aconseguir 
ser un club referent dins el pano-
rama català a nivell de formació”. I 
de fet, en els primers dies de feina 

“he trobat un club molt treballador, 
amb jugadors molt talentosos i que 
tenen moltes ganes de treballar i de 
millorar. Espero poder oferir el meu 
treball i esforç per ajudar al club i als 
jugadors a seguir creixent”.

Molts records al Natzaret
Canvia de ciutat, de club i de gènere. 
Tot i que sempre mirarà el bàsquet 
femení de reüll, va arribar a la con-
clusió que “el canvi era necessari. No 
es tractava de les ganes o no que tin-
gues. Han estat tres anys irrepetibles 
però també han estat molt intensos. A 
vegades cal deixar refredar les coses 
per poder-les mirar amb perspectiva”. 

Tot i així, és conscient del que deixa 
enrere i sap que trobarà a faltar coses 
i sobretot “les persones que estimes, 

la complicitat amb l’staff i les jugado-
res, la confiança i els ànims que totes 
les persones de la directiva ens dona-
ven o les xerrades inacabables amb 
l’Albert López”.
Entre els molts records i de tots els 
moments, el que més l’ha marcat és 
el campionat de Catalunya de fa dues 
temporades, sobretot pel que va sig-
nificar:  “vam fer la temporada perfec-
ta i el dia a dia amb les meravelloses 
jugadores que he entrenat sempre el 
portaré ben endins”.
A partir d’ara, Xavi Duatis canviarà 
rutines, dinàmiques i companys de 
viatge. Nous reptes per mirar enda-
vant i transmetre la seva experiència i 
coneixements a un altre club. Desitja 
el millor al Sant Andreu i a les juga-
dores: “tots saben que estaré sempre 
a prop per ajudar en el que calgui”.

Foto: SAN/MAFV

  “Muhammad 
Ali va convertir la 
boxa en blanc i 
negre a color”

  “Els boxejadors 
són esportistes  
extremadament 
preparats”

  “A Espanya li 
fa falta una figura 
formada i que es 
pugui vendre”

Fa unes setmanes, la Unificació Llefià va començar 
a executar els primers moviments per configu-
rar la plantilla que a partir del mes de setembre 
competirà de nou al grup II de Segona Catalana. 
Després de completar una bona temporada, el club 
espera corregir les dificultats que ha tingut l’equip 
de cara a porteria. Sens dubte, això donaria un 
salt de qualitat important per passar del sisè lloc 

d’enguany a cotes més altes. En una primera fase 
de canvis, les baixes d’homes importants com Me-
jía, Azañón, Paco Ramos, Albert Hospital, Marcel, 
Peke i Jandro van començar a ser contrarestades 
amb l’arribada de Pasquina (UB Catalònia) i Dani 
Santos (Singuerlín), i amb l’oportunitat que Jor-
di Souto donarà a Carlos Vela i Jonathan Reyes 
(juvenil) per jugar al primer equip. Amb el pas 

Foto: Twitter

Sant Gabriel Femení

Helena Serrano continuarà 
al Sant Gabriel el pròxim any

Bones notícies pel nou projecte que Loren Rubio 
ha d’encapçalar a la banqueta del Santgra. Una de 
les futbolistes de més pes dins de la primera plan-
tilla 2014-2015 ha decidit quedar-se a Sant Adrià. 
Parlem d’Helena Serrano, capitana del conjunt que 
aquest any no ha pogut evitar el descens a Segona 
Divisió. La jugadora de Formentera va ser una de 
les peces més importants del club en la passada 
edició de la Superlliga, sent titular indiscutible per 
Toni Camacho. Serrano, de 22 anys, jugarà la seva 
quarta temporada al Sant Gabriel, després de fitxar 
pel club adrianenc procedent de l’Atlètic Jesús de 
les Illes Balears (2012-2013). Abans de jugar a 
l’Atlètic Jesús, Helena Serrano es va formar a les 
categories inferiors del Formentera. Que la capitana 
del Sant Gabriel segueixi suposa una gran notícia 

per una plantilla que serà molt jove. Helena Serrano 
té molta experiència a Primera i pot actuar tant de 
central com de pivot defensiu. Després de la lateral 
Marta Villarejo, Helena Serrano és la segona juga-
dora de la primera plantilla d’enguany que opta per 
mantenir-se dins del club, tot i les dificultats viscu-
des aquesta temporada tant a nivell esportiu com 
econòmic. Mentre la capitana ha decidit quedar-se, 
dues de les jugadores que s’havien estat entrenant 
amb Loren Rubio abans d’iniciar les vacances ja 
han comunicat la seva decisió de no seguir. Marta 
Muriana, central que va fitxar pel club l’any passat 
procedent de l’AEM Lleida, abandona el Santgra. 
Més dolorosa és la marxa d’Ester Gimeno, futbo-
lista que va completar la seva formació al filial per 
fer el salt al primer equip la temporada 2012-2013. 

Foto: Sant Gabriel

La Unificació Llefià deixa tancat el seu nou 
equip a falta de concretar el tècnic ajudant

dels dies, la Unificació ha continuat treballant per 
apuntalar el bloc. En primer lloc, el club badaloní 
podrà seguir comptant amb Uri Llaveria, un dels 
millors porters de tota la Segona Catalana. Llaveria 
ha decidit renovar la seva vinculació amb el conjunt 
badaloní, tot i haver realitzat una temporada que li 
podia obrir portes a categories superiors. El porter 
de la Unificació ha estat titular indiscutible durant 
el darrer any, disputant 34 partits i rebent 38 gols. 
Per tant, és evident que la continuïtat d’Uri Llaveria 
és clau per optar a l’ascens de categoria. A banda 
de la renovació del principal referent a la porteria, 
jugadors importants com Toni Casulleras (9 gols), 
Ramón Fernández (6), Israel Medina (5), Álex Gra-
nero (3), Monty, Germán Pacio, Lluís López i Rodri 
també seguiran formant part de la plantilla badalo-
nina. Mentre José Luis Casillas (7 gols) s’uneix al 
capítol de baixes, el Llefià ha concretat cinc incor-
poracions més, a banda de les de Pasquina i Dani 
Santos. Héctor Sequera, extrem i interior del Sin-
guerlín (7 dianes) fitxa pel conjunt de Jordi Souto 

després de disputar un total de 18 partits amb els 
colomencs, 16 com a titular. Per altra banda, dos 
futbolistes de Primera Catalana com Aitor Rives i 
Eric Ruiz (Júpiter) aterren a Badalona. La tempo-
rada passada tots dos van viure el seu primer any 
sènior, després de fer el salt al primer equip des del 
juvenil. Aitor Rives és un defensa central amb en-
vergadura i Eric Ruiz juga en la posició de pivot de-
fensiu, destacant per la seva tècnica amb la cama 
esquerra. Per últim, la Unificació ha completat el 
seu projecte amb un fitxatge de molta qualitat. El 
davanter badaloní David Gascón s’incorpora a les 
files del Llefià procedent del Ripollet, on ha marcat 
7 gols en els onze partits que ha disputat. L’atacant 
va encetar la temporada a Tercera Divisió a les fi-
les del Vilassar, jugant 12 partits (onze de titular) i 
marcant un gol. Gascón compta amb molta expe-
riència en categories superiors a la Segona Cata-
lana. Format al futbol base del Badalona, el punta 
ha passat per clubs com el Vilanova, el Santboià, la 
UDA Gramenet, el Vilassar, el Palau i el Montcada. 
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El Centre Cívic de Dalt 
la Vila acull una mostra 
d’escultures de fang
El Centre Cívic de Dalt la Vila acull, 
des de principis de juliol, l’exposició 
Crisàlides, de Susana Pueyo Cuesta. 
Es tracta d’una mostra dels treballs es-
cultòrics recents, en els que el fang és 
el mitjà amb el que l’artista ens mostra 
el seu interior. D’aspecte fràgil algunes, 
d’altres rotundes, les peces parteixen de 
la natura, com nius, mol·luscs, crisàli-
des,..., que l’artista transforma, jugant 
amb les formes i el color. La llum és 
present com un element més, aportant 
una màgia especial a cada peça. La 
mostra es completa amb altres peces de 
l’artista, realitzades amb diversos mate-
rials. Es pot visitar de 16 a 21h, fins al 
24 de juliol.

Gumbo Jass Band, segon concert 
a la fàbrica d’Anís del Mono

Després de dos caps de setmana a la 
Casa dels Dofins i de la primera nit de 
concerts a la fàbrica de l’Anís del Mono, 
aquest divendres continua la marxa. A 

partir de les 21h, la Gumbo Jass Band 
brindarà una actuació d’allò més refres-
cant al pati de les instal·lacions. Aquet 
grup, format per músics de reconegut 

prestigi en l’àmbit estatal, ha apostat 
per preservar l’estil més primigeni de 
jazz, nascut a principi del segle XX a 
New Orleans, i s’ha convertit en una 
de les bandes més respectades dins la 
comunitat del jazz tradicional. Serà una 
vetllada d’estiu en la qual s’ofereix una 
visita a la fàbrica més internacional de la 
ciutat, que ha sabut conjugar el respec-
te per la història amb l’adopció de les 
tecnologies més avançades. Es visiten 
els espais patrimonials, com la sala 
de destil·lació, i es veu com s’elabora 
l’Anís del Mono, però també les Aromes 
de Montserrat. Després, a l’aire fresc del 
pati, el públic pot gaudir de l’actuació 
musical mentre pren un refresc.

portant-hi els seus dos millors castells 
d’enguany, el 4de7 amb l’agulla i el 
7de7, i el 5de7, un castell que encara 
no havien provat aquesta temporada.
La construcció del 7de7 va presentar 
millors mides que el que la colla va fer 
al Front Marítim i es va poder comple-
tar amb èxit de manera més còmode. 

La Colla Micaco protagonitza 
una diada ‘de 7’ a Premià

Els Castellers de Badalona van tenir el 
passat cap de setmana una de les cites 
fora de Badalona més clàssiques del 
seu calendari, la de la Festa Major de 
Premià de Mar, una plaça on la colla se 
sent com a casa. Per aquesta ocasió, 
els de la camisa micaco havien pre-
parat un bon repte: conquerir Premià 

El tercer 7de7 d’una temporada que 
ja és la que ha vist més cops aquest 
castell de color micaco. El primer in-
tent de 5de7 de la temporada pels de la 
camisa micaco va arribar a la segona 
ronda. Va pujar nerviós, desmuntant-
se amb dosos col·locats. En la ronda 
de repetició, la colla badalonina va 
decidit fer el 4de7 amb agulla, un 
castell en que van haver de treballar 
l’estructura del quatre, però sense en-
surts.
Els badalonins van decidit tornar-hi 
amb el 5de7 a la tercera ronda. Aquest 
cop el castell va pujat més ferm, tot i 
que encara amb alguns entrebancs. 
Finalment, part del pom de dalt de la 
torre es va despenjar després de la se-
gona aleta i la resta del castell va cau-
re. Per acabar l’actuació, els micacos 
van descarregar el tradicional Pilar de 
4 al balcó.
La colla encara la darrera setmana 
d’activitat del primer tram de la tem-
porada, amb els últims dos assajos i 
l’actuació dissabte a la tarda al barri 
barceloní del Raval, una jornada que 
els micacos es plantegen de manera 
tranquil·la abans d’agafar vacances.

Es van entrebancar amb el 5de7 però assoliren el 7de7 i 4de7a

El cicle del Museu fa aquest divendres la seva segona parada

Nits de jazz, dansa 
clàssica i música i balls 
tradicionals al Port
Després de l’èxit de la primera nit, tornen 
la III edició de les Nits al Port, un festival 
organitzat per Marina Badalona amb la 
col·laboració de l’Ajuntament de Bada-
lona i diverses entitats de la ciutat. Tres 
nits amb una proposta cultural variada 
en un entorn immillorable. La Tri-tò Jazz 
Band va ser l’encarregada de donar el tret 
de sortida aquest dijous al segon cap 
de setmana d’activitats. Avui, divendres 
17, serà la nit gran de la dansa clàssica 
amb la participació d’alguns dels millors 
ballarins joves de Catalunya i que estan 
començant la seva carrera professional 
a prestigioses companyies d’Espanya i 
Europa, com ara la Royal Ballet School 

de Londres, el Ballett Landestheater 
de Coburg, Alemanya, o el Ballet of the 
North Bohemian Opera, d’Alemanya. El 
dissabte, dia 18, finalitzarà aquesta ter-
cera edició amb la música de les gaites 
de l’Agrupación Cultural Galega Agari-
mos, el ball espanyol del Centro Cultural 
Castellano Manchego de Badalona, i les 
actuacions d’Asociación Cultural Rociera 
Andaluza Ciudad de Badalona i de la Her-
mandad Nuestra Señora de la Esperanza. 
Per facilitar l’accés a tots els assistents, 
les barreres de l’aparcament del port de 
Badalona restaran aixecades des de les 
set del vespre fins a la finalització dels 
concerts.

Foto: Castellers de Badalona

L’Institut Guttmann celebra un 
concert pel seu 50è aniversari
L’Institut Guttmann va celebrar ahir el 
vespre un concert solidari a la Sala Luz 
de Gas de Barcelona per commemorar 
el seu 50è aniversari. La institució va 
aprofitar per posar en marxa la nova 
campanya ‘Sopla una vela para encen-
der nuevas vidas’, una acció viral que es 
mourà a través de les xarxes socials per 
arribar a un gran número de població. 
La iniciativa demana a la ciutadania que 

se sumin a l’aniversari enviant un vídeo 
o una fotografia bufant una espelma 
“per a ajudar a encendre noves vides”. 
La campanya ja compta amb el recol-
zament de figures com Gerard Piqué, 
Pedro de la Rosa o Xavier Graset, entre 
d’altres. Un cop finalitzada, la Fundació 
AXA entregarà una donació solidària 
a ‘Amics del Institut Guttmann’ pro-
porcional al nombre total de ‘bufades 

d’espelma solidàries’ recollides. Ahir al 
vespre, a Luz de Gas, a més, es va donar 
a conèixer el videoclip rodat a l’hospital 
badaloní entre més de 200 professio-
nals, pacients i familiars, que ha comp-
tat amb la col·laboració de Blaumut. El 
grup català ha fet una adaptació de la 
famosa cançó Pa amb oli i sal especial 
per a la celebració d’aquest mig segle 
del Guttmann.

La celebració va tenir lloc ahir al vespre a la Sala Luz de Gas

Des de finals de juny, la Rotllana va 
traslladar part de la seva activitat a 
l’Escorxador de La Salut, l’espai muni-
cipal en el que desenvolupen l’Estiu a 
la Plaça, una iniciativa de lleure a l’aire 
lliure que programa un ampli ventall 
d’activitats durant tota la setmana i 
per a tots els públics. Si el passat di-
vendres l’entitat donava la campanada 
amb la Nit Màgica, amb una actuació 

La Rotllana organitza 
un concurs de truites de 
patates a l’Escorxador

de màgia que va reunir desenes de per-
sones, aquest cap de setmana serà el 
torn per a la gastronomia. I és que La 
Rotllana organitza aquest dissabte un 
concurs de truita de patates a partir de 
les vuit de la tarda que clourà amb un 
pícnic a l’aire lliure amb els plats resul-
tants i estarà amenitzar per un karaoke. 
La millor truita s’emportarà un sopar 
per a dues persones.

Actuació de màgia del passat divendres / Foto: La Rotllana

  La institució 
va donar el tret 
de sortida a 
una campanya 
solidària 

  El grup Blaumut 
ha adaptat una 
cançó per gravar 
un video especialFoto: Arxiu / Guttmann
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